

KEJOHANAN BADMINTON TERTUTUP UniMAP 2009

Pada 16 - 17 Januari 2009 yang lalu, Kelab Badminton UniMAP telah menganjurkan Kejohanan Badminton Tertutup UniMAP yang diadakan di Dewan Persatuan Badminton Melayu Kangar, Perlis. Edisi kali ini telah melibatkan bakat-bakat baru dari kalangan mahasiswa dan juga kakitangan UniMAP. Kejohanan kali ini dibahagikan kepada tiga kategori iaitu acara perseorangan, bergu lelaki dan wanita serta bergu veteran campuran. Format baru pertandingan juga turut diadakan seperti gabungan pasangan regu di antara kakitangan dan juga mahasiswa telah diperkenalkan pada kali ini bagi bertujuan untuk mengeratkan lagi silaturahim dan juga keseimbangan pemain di dalam pertandingan ini.

Penyertaan pemain pada kali ini amatlah menggalakkan di mana penyertaan untuk acara bergu adalah seramai 60 regu, perseorangan lelaki 20 peserta, bergu wanita 18 regu dan bergu

campuran veteran adalah 35 regu. Pertandingan ini turut menggabungkan umur untuk acara veteran di mana umur pemain veteran boleh digandingkan bersama umur pemain yang lebih muda dengan jumlah had umur yang dicampurkan bersama dan tidak melebihi dari 70 tahun. Tujuan format pertandingan ini diadakan adalah bertujuan untuk mencari bakat baru pemain sama ada di kalangan mahasiswa, kakitangan dan juga golongan veteran sebagai persiapan untuk menyertai mana-mana kejohanan.

Kejohanan ini telah berlangsung selama tiga hari dan dirasmikan oleh Y.Bhg. Brig. Jen. Dato Prof.Dr Kamaruddin Hussin, Naib Canselor UniMAP. Berikut adalah merupakan keputusan rasmi Kejohanan Badminton UniMAP bagi tahun 2009.

<i>Acara</i>	<i>Johan</i>	<i>Naib Johan</i>	<i>Ketiga</i>
<i>Perseorangan Lelaki</i>	Abd Rahman B Kram	Ruzyshah B.Ghazali	Zulkifli B. Hussin
<i>Beregu Wanita</i>	Nurul Ashikin Bt Josrie Azida Bt Azizan	Rohaya Bt Roais Norhafizah Bt Baharuddin	Nur Amirah Zawir Abdullah Nursuhada Bt Mohammad
<i>Beregu Lelaki</i>	Nurul Amri B.Ahmad Rosiswardi B.Rusli	Shahrizam Abd B.Rahim Faezan B.Kassim	Mohd Hafeez B.Nordin Abd Rahman B Kram
<i>Beregu Campuran Veteran</i>	Rosfarizal B.Abd Manan Mohd Anuar B.Jalani	Md Rashid B. Ismail A. Halim B.Shafie	Rosiswardi Bt Rusli Baharuddin Bt Keria